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Ik geef het stokje van de column door. 
U leest snel aan wie.
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ROTTERDAM

erop dat er meer projecten loskomen, de 
bouwproductie van sociale en midden- 
huurwoningen verder toeneemt en we 
langzaam uit de wooncrisis kruipen. 

Enerzijds door nieuwbouw en anderzijds 
door renovatie en verduurzaming van de 
woningen. Ik ben ontzettend trots op de 
afspraken die we gezamenlijk met de 
corporaties en de huurdersorganisaties 
gemaakt hebben. Waarin naast nieuwbouw 
ook boter bij de vis is gedaan voor de 
verduurzaming en kwaliteitsverbetering 
van bestaande woningen. Goed voor woon- 
comfort, de portemonnee van huurders én 
het klimaat. Win-win dus. 

Mooi Rotterdams klimaatleiderschap! 

Smaakt naar meer.

Exact twee jaar geleden, nog middenin 
Corona-tijd, ben ik gestart met mijn klimaat-
wandeling. Van strand tot strand: van Hoek 
van Holland tot Nesselande.

Als ‘groene’ politicus wilde ik graag zelf zien 
hoe duurzaamheid in Rotterdam vorm krijgt. 
Nu ben ik al het type van ‘glas-half-vol’, en 
gelukkig - zal niet toevallig zijn - werd dit 
ruimschoots bevestigd tijdens mijn wandeling. 
Ik heb 25 initiatieven bezocht, er hebben 10 
klimaataanpakkers delen met mij meegelopen 
en ik heb sindsdien een steeds breder netwerk 
van enthousiaste klimaatdoeners. 

Mensen die zelf leiderschap tonen en aan 
de slag gaan. Vaak enorm creatief. Ik krijg daar 
heel veel energie van. Hoe men in café PLSTK 
(strand van Hoek van Holland) alles zonder 
plastic wil inkopen en serveren. Niet te doen 
eigenlijk, maar zij gaan ervoor: bijna alles lukt 
maar uiteraard niet alles. Een 8 is ook goed, of 
zelfs een 6-, als het maar bijdraagt aan een 
beter klimaat. 

Het is vooral die instelling die ons verder gaat 
brengen. Kijk naar wat je zelf kunt doen én wat 

wel kan. Zo zit ik er nu als wethouder 
Klimaat, Bouwen en Wonen ook in. Als 
gemeente zijn we aan allerlei kaders 
gebonden en lukt het niet om alle idealen 
binnen 4 jaar te realiseren. Maar veel lukt 
wel, en daar zet ik mij dan met volle energie 
voor in. En dan zoek ik partners die ook die 
verandering willen. Samen komen we 
verder, dat is mijn overtuiging. 

Frans Desloover van Ressort wonen leidde 
mij rond in Rozenburg alwaar zij een 
enorme slag geslagen hebben in isolatie en 
zonnepanelen van hun woningbezit. Zo 
leidt verduurzaming tot lagere woonlasten 
en een beter klimaat. Precies wat we samen 
nastreven met de bouw van duizenden 
nieuwe woningen in de regio. 

Ik word heel enthousiast van de plannen 
die we maken voor nieuwe wijken waar veel 
meer plaats is voor groen en de auto 
minder prominent in het straatbeeld zal 
verschijnen. Als het aan mij zou liggen, mag 
het allemaal sneller gerealiseerd worden 
want de crisis op de woningmarkt raakt 
veel te veel mensen. Voor 2024 vertrouw ik 

SAMEN KIJKEN NAAR WAT 
WÉL KAN. DAT WERKT. 

DE GEWOON WONEN
DOORGEEFCOLUMN

MET DEZE KEER:
Chantal Zeegers
Wethouder Klimaat, Bouwen en 
Wonen Gemeente Rotterdam


